目录

国际安全治理专栏

1. "人类命运共同体"理念引领中国外交创新1-9 赵晓春
2. 当代西欧民族分离主义问题治理的国内因素影响10-17 李渤 庞嘉元
3. 试析"六方会谈"各方在朝核问题上的地缘政治博弈18-30 林利民 程亚克
"人类命运共同体"学术讨论会文章选辑
4. "人类命运共同体"话语传播与国际安全治理31-33 孙吉胜
5. 国际安全治理视阈下的新型国际关系:理想与现实34-39 刘丹
6. 共同体战略与金砖合作治理的中国含义40-47 刘毅
7. 南亚地区安全治理的困境与出路48-52 <i>钱峰</i>
8. 冷战后安全观的转型53-57 <i>王树春</i>

Table of content

<u>Section – Global Security Governance</u>

1.	The Idea of "A Community of A Shared Future for Mankind" Leads China's Diplomatic Innovation
	Zhao Xiaochun
2.	The Influence of Domestic Factors on the Governance of Ethnic Separatism in Contemporary Western Europe
3.	An Analysis of the Geopolitical Game among the Parties of the "Six Party Talks" on the DPRK Nuclear Issue
	<u>Section – Selective Short Essays from the Workshop on "Community of Human Destiny"</u>
4.	On Dissemination of the Discourse of "A Community of A Shared Future for Mankind" and the Governance of International Security
5.	A New Form of International Relations from the Perspective of International Security Governance: Ideal and Reality
6.	The Meaning of Common Community Strategy and the BRICS Cooperative Governance for China
7.	The Predicament and Solution of Security Governance in South Asia
8.	Transformation of Security Outlook After the Cold War